
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-09-07   kl 13.00 

 

          Närvarande:   Marianne Ek,      Per Eriksen,   Gunhild Johansson,               

Monica Langerfors Bodin,    Rose-Marie Lindh,     Leif Öjring.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen utsåg Leif att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes.  

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomigenomgång Marianne 

Den månatliga redovisningen genomgicks av Marianne i kassör Ingers 

frånvaro men som innan mötet gått igenom månadsredovisningen med 

Marianne. Särskilt nämndes att ny dammsugare inköpts till Seniorum och en 

begagnad dator för bokföringen. Stora kontot omfattar SEK 163.246:- och det 

lilla kontot  SEK 39.917:-. 

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild omtalade att endast 23 personer anmält sig till bussresan ”I Vilhelm 

Mobergs utvandrarbygd” men att det krävs 30 deltagare för att annonserat 

pris ska kunna hållas. Gunhild kontaktar SPF Seniorerna Oskarshamn för att 

efterhöra om intresse för vår resa finns. Medlemmar från Bockara och 

Fagerhult ingår i de 23.  Måste ”puffas för” på månadsmötet. 

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif rapporterade att medlemsantalet nu är 259 st och att glädjande nog 

ingen avlidit eller begärt sitt utträde sedan föregående möte. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

§ 8.  Seniorum Monica 

Monica meddelade att nya köksfönster äntligen är på plats och att Staffan 

och Eva Hedin samt Maja Nilsson genomfört en storstädning av Seniorum. 

Fredagscaféet har kommit igång och första caféet (1september) har varit 

välbesökt. 

 

 

§ 9.  Planeringsgruppen Monica, Gunhild  

Planeringsgruppen ska snart träffas för idékläckning inför våren 2018.  

Problem med programmet vid tisdagens månadsmöte har uppstått. 

Bibliotekarie Anna Lundberg, som skulle ha varit en del av underhållningen, 

har dubbelbokats och kan inte delta.  Istället kommer Anita Nygren och 

Monica LB att ta över och berätta om litteraturcirklarna, tipsa om böcker och 

i möjligaste mån informera bl a om bibliotekets verksamhet.  Övrigt program  

utgörs av kantor Marie-Louise Ohlsson som kommer att spela och sjunga.  

Ev. kan ytterligare programpunkt tillkomma.  Monica ordnar med blommor 

till de uppträdande. Se även § 17 nedan.               

 

 

§ 10.  Distriktsfrågor och tidplan för hösten Marianne 

Marianne rapporterade från senaste möte med distriktsstyrelsen där också 

information från förbundskongressen, som nyligen avhållits i Gävle, 

lämnats. Kalmardistriktet hade varit väl representerat på kongressen där bl a 

pensioner, skatter och medlemsavgifter diskuterats. Att särskilt nämna är att 

vår distriktsordförande Chatrine Pålsson Ahlgren numera ingår i förbunds-

styrelsen. Kalmardistriktet omfattade 10.023 medlemmar per 2017-06-30.  

Marianne omtalade också att kalmardistriktet tillsatt en projektgrupp som 

ska behandla ensamhet.  

Distriktets höstkonferens för i första hand ordförande och KPR-ledamöter 

äger rum den 20 november i Oskarshamn. Max 5 deltagare från varje 

förening. Från oss deltar Rose-Marie, Monica, Inger och Per. Marianne, som 

ingår i distriktsstyrelsen, kommer att anmäla vårt deltagande.  

 

 

§ 11.  KPR Rose-Marie, Monica  

Från KPR rapporterade Rose-Marie och Monica att de fortsätter att kämpa 

för framkomligheten på Storgatan och kvalitén på maten på äldreboendena 

i kommunen. Ombyggnaden på Mogården framskrider och man ligger t o m 

något före tidsplanen.  

 



 

 

 

 

 

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Vid kommande månadsmöte måste lokalbyte ske då en takläcka gjort salen i 

församlingshemmet obrukbar.  Mötet kommer att hållas i Berga kyrka. 

Marianne omtalade att församlingshemmet kommer att vara användbart 

igen till oktobermötet. 

Svårt att beräkna hur många besökare som kommer till nästa månadsmöte, 

särskilt pga av lokal- och ortsbytet. Vi hoppas på 50 st. Se även § 17 nedan. 

 

 

§ 13.  Lotterier Leif, Gunhild och Per 

Leif omtalade att lottförsäljningen gick dåligt vid majmötet då besökstalet 

var lågt även denna gång. Lotterivinster finns. SPF-pennan ska säljas. Pris 

SEK 5:- 

 

 

§ 14.  Rapport från 4-länskonferens i Ronneby 

Rose-Marie och Monica, som deltagit i 4-länsfesten på Ronneby Brunn, om-

talade att 10 medlemmar från Högsby följt med på resan i abonnerad buss.  

Man hade bl a  åhört föredrag av geriatrikprofessor Yngve Gustafson och 

lyssnat på SPF Seniorernas nya förbundsordförande Eva Eriksson. 

 

 

§ 15.  Rapport från grillfesten 

Grillfesten i Lanhagen blev lyckad. 53 personer deltog och vädret var 

tillmötesgående och gjorde att man kunde sitta utomhus. Det bjöds på 

korvgrillning, pilkastning, bollrullning på bräda och en mycket klurig 

tipspromenad, denna sammansatt av Gunhild. Leif, som svarande för  

lotteriet, påpekade att lotterna gått åt ”som smör i solsken” och kunde därför 

ha varit fler.  

 

§ 16.  Jubileumsfesten 

Marianne, som lagt ner ett stort arbete på förberedelser till 40-årsfesten, 

omtalade att inbjudan till de speciella gästerna redan utsänts. I samman-

hanget rapporterade hon att hon själv och Rose-Marie deltagit som särskilt 

inbjudna vid SPF seniorerna Oskarshamns 40-årsfest häromdagen, och att de 

då fått idéer för oss att tänka på. Stabygården och Lionsorkestern är bokade 

och Gunhild fick i uppdrag att fråga om SeniorKören är villiga att sjunga. 

Närmare information om festen kommer att lämnas våra medlemmar på 

månadsmötet.  

 



 

 

 

 

§ 17.  Planering inför nästa månadsmöte 

Se § 9 Planeringsgruppen och § 12 Husmorsfrågor ovan 

 

 

§ 18.   Övriga frågor 

Tackkort för uppvaktning har inkommit från Elisabeth Angervall och Ola 

Strömbom. Likaså har tackkort kommit från Per Törnkvist för bidrag till fond 

till minne av hans maka Mariana Törnkvist. 

Marianne omtalade att det inför insamlingen till Världens barn kommer att  

hållas ett samkväm i Högsby missionskyrka 13 september. 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls torsdag 5 oktober kl 13.00 på Seniorum. 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek             Leif Öjring          


